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Deltagere:  
Forældre: Kenneth, Tove, Cathrine, Tenna, Rasmus, Camilla Mehl, Camilla Storm 
                  Steffen 
Medarbejdere: Eva, Majbritt og Mona 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
 
Afbud fra:   
Camilla Mehl,  
Dagsorden:  
 
0. 17.00 

Godkendelse af referater – referater fra foregående møder sendes rundt 
 
1. 17.00 (15 min) 

Elevernes kvarter  
Xander er valgt som formand, og Klara næstformand? 
Xander fortalte, at elevrådet har været på besøg i alle klasser for at fortælle om børnetelefonen 
Derudover har elevrådet oprettet udvalg og fordelt sig. Der er oprettet et juleudvalg og et motionsudvalg. 
- Efterfølgende talte bestyrelsen om at rette fokus på elevrådet.  

 
2. 17.15 (15 min) 

Orientering fra   
- ledelse  
Nye ansatte i børnehuset, Vi har ansat Kristina Munk som ny pædagog hos ørnene, og en ny medhjælper ved 
navn Mille Taarning. 
Børnehuset har én langtidssyg, som er startet langsomt op og snart er tilbage på fuld tid 
Vi har haft besigtigelse af udeområdet, hvor vi påtænker at indrette legeplads. 11 firmaer kom og kiggede, vi har et 
budget på 630 000, tilbud skal være givet senest 12/1 2022, legepladsudvalget skal derefter kigge og vælge et af 
tilbuddene. 
Multibane: Aktiv Fritid har henvendt med et tilbud om at opstille en multibane ved hjælp sponsorer, vi skal selv 
sørge for opstilling/montering. Kan vi få forældre til at hjælpe med opstillingen? 
Møde med SSP: der er stille og roligt men i Rønde er der en Knallertbande der kører rundt, men de er blevet 
motiveret til at komme i klubben. 
Punktet Kønnethed sættes på Standby, kan tages op igen hvis det bliver relevant. 
- Forældre 
Der indkaldt til skole dialog møde, for alle forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer mødet er d. 29/11 kl. 16.30 i 
Administrationsbygningen i Hornslet. 

  
3. 17.30 (10 min) 

Valg til skolebestyrelsen - Alle er på valg  
– Hvem genopstiller  
– tre, der vælges til skoledelen skal vælges for fire år. De øvrige skal vælges for to år. 
Til januar skal I beslutte om I ønsker at genopstille 
- Nye kandidater 
Forslag om at der gøres ”lobby arbejde” på skolefesten, måske kaffe cafe et par eftermiddage i februar, hvor 
bestyrelsesmedlemmer kan være vært 
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4. 17.40 (45 min) 

Outcome fra dialogmøde med forældregruppen 
- Fremlæggelse ved deltagerne fra mødet  
- hvordan vi skal arbejde videre med temaet fra mødet  
Engagerede møde deltager, men få. Der kom mange gode input omkring ”vores gode historie” måske kan den 
udmøntes som en plakat, Kenneth vil gerne sætte op til en plakat, men vi skal ud ”i byen” for at få trykt den i 
plakatstørrelse.   Måske kan vi få en roll-up, Kenneth undersøger muligheder og priser. 
- form og indhold fremadrettet på dialogmøderne 
Dialogmødet med forældregruppen skal ligge i foråret, god ide med et relevant foredrag som start. Arbejde med 
børnesyn og menneskesyn blandt forældre. Forslag om at lægge arbejdsdagen sammen med ovenstående 
arrangement. Forslag om at udstille børnenes kreationer, og at børnene kan være med – ikke til mødet med evt. 
kan passes af personale under mødet. 

       
5. 18.25 (30 min) 

Pause – spise lidt julegodt 
 

6. 18.55 (15) 
Skolefest d.10/2 2022 
Bestyrelsens rolle og fordeling af opgaver 
forslag om at teater stykket er i hallen og festen er i skolen, hvor hver klasse har forberedt en ”aktivitet” som kan 
prøves af andre festdeltager. Birgitte tager forslaget med til skolens festudvalg 
Cammila S sender breve til kontaktforældrene i klasserne om at lave en klassebod, Tove og Kenneth handler ind, 
Tove Kenneth og Kathrine møder ind før tid på skolefestdagen. 
 

7. 19.10 (35 min) 
Forældrebestyrelsens deltagelse i forældremøder 
- dialog om form og omfang af bestyrelsens del af møderne  
Det er vigtigt at bestyrelsen deltager i forældremøderne, og forklarer om forældrenes rolle. 
I 6. kl kan de ellers fine oplæg, virke som en gentagelse af tidligere forældremøder, men det opfordres at man i 6. 
kl. skal kigge på SSP-samarbejdet, som de er på vej over i. 
Det er vigtigt at der sker en planlægning/koordination mellem medarbejder og bestyrelsesmedlemmer omkring tid 
og indhold ud fra oplægget. 
Ofte har det ikke fremgået af forældremøde-dagsordenen, hvad indholdet under bestyrelsespunktet ville være. Det 
kan være grænseoverskridende som forældre pludselig at blive præsenteret for eksempelvis dialogkort. 
Vi skal overveje, hvordan vi bedre kan afslutte punktet, så der opleves en progression og noget, der kan arbejdes 
med fremadrettet. 
Medarbejdere skal huske at involvere bestyrelsesmedlemmer i datosætning af forældremødet. 
God ide at spørge forældre i invitationen, om der er noget, de har på hjertet. 
Camilla S foreslår at hun og Eva kan ”tune” Evas samlede oplæg til forældrebestyrelsesoplæg, så der eksempelvis 
undgås gentagelser (dette engang efter jul), arbejdet med at tune sættes på som punkt til marts. Steffen vil gerne 
kigge med som et ”tredje øje” 
Forslag om at kun de bestyrelsesmedlemmer, der har lyst, er aktive på forældremøderne. 
 

8. 19.45 (10 min) 
Punkter til kommende møder – kommentarer og nye punkter: 
- Dialog om ”kønnethed” – evt i forbindelse med dialog om ”uønsket seksuel opmærksomhed 
- Evaluering af forældremøder (vi mangler Pindsvin og harer) 
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- Princip-workshop – princip 6-10 på vores liste 
- Kronologisk arbejde med de øvrige principper 
- Skolefest – program og planlægning,  

til januar mødet 
 

- Flere punkter? 
- Legeplads 

 
9. 19.55 (5 min) 

Evt.  
Bestyrelsen bør kigge på kostprincippet - specifikt om at ændre hvilke morgenmadsprodukter der må anvendes 
dagtilbud og SFO. 
 

Næste bestyrelsesmøde: d.3/1 2022 
 
 


